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 تأسست شركة رمز التطور للتجارة في عام 2013 م في المملكة العربية السعودية، تقدم خدماتها في مجال الأرضيات
 من خلال خبرة السنوات السابقة التي تميزت بالنجاح و مواكبة التطورات ورؤية 2030 في المملكة العربية السعودية
 نبحث دائما على رضا عملائنا ونمنحهم تجربة فريدة لا تنسى ونسعى دائما على توفيرا التميز بمنتجاتنا وبما أن الركيزة
 الأساسية لنجاح المشاريع يعتمد على التخصص باختيار المواد المناسبة والمواصفات الأفضل ونظرا لما يشهده السوق
 في المملكة من تطور في مجال صناعة الأرضيات كنا من المبادرين الأوائل بالبحث عن جميع حلول الأرضيات التي تتميز
 بالجودة والإتقان.  كما لدينا طاقم مدرب وخبير  هذا غير عن امتلاكنا لأحدث المعدات التي تسمح لنا  بتجاوز أي عقبات
 تواجهنا بالمشاريع للحصول على نتائج احترافية تنال رضا العميل ونضع خبراتنا وإمكانياتنا لخدمتكم بالأفضل دائما ، نساعد
 في اختيار الأرضية الأنسب للمشروع ووفقا للمتطلبات التي يطمح لها العميل ونعمل على تقديم الأرضيات  المعتمدة
المضادة والفنادق   والروضات  والمدارس  والجامعات  والمستوصفات  بالمستشفيات  الخاصة  الفينيل  أنواع  كافة   من 
 للبكتريا والآمنة كما الموكيت والسجاد بمختلف أنواعه ونبحث دائما على الإلزام بمنح عملائنا تجربة فريدة لا تنسى رضا

العميل أولويتنا

الجـــــــــامعـــاتالمســــاجدالمـــــدارس وريـــــــاض الأطفـــــال المستشفيــــأات والمراكزالاصحيــــــة

Schools and Kids Nursery

الفنادق

Hotels

المــــــلاعب

Stadiums

الصالات الرياضية

Gyms

الأرضيات المكتبية

Office flooring

MosquesUniversities Hospitals and health centers

مجالات أعمالنا

Evolution Icon Trading Company was established in 2013 in the Kingdom of Saudi Arabia. The compa-
ny provides its services in the field of flooring with many years of success and keeping abreast of 
development and Saudi Vision 2030..We always look for the satisfaction of our customers and give 
them a unique and unforgettable experience. We always strive to provide excellence in our products, 
as the main pillar of our projects’ success.  We depend on specialization in our provided services. We 
choose the appropriate materials and the best specifications according to the development of the 
Saudi market in the flooring industry.We are one of the first to search for all flooring solutions that are 
characterized by quality and workmanship. We have trained and experienced staff. We have the neces-
sary equipment to overcome any obstacles we face in the projects. We aim for professional results to 
achieve customer satisfaction. We put our expertise and capabilities into customer service.We always 
help customers to choose the most suitable floor for their project, according to the requirements that 
fit the client aspires.

لماذا تختارنا ؟
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Vinyl hospitals are intended for use in medical centers, clinics, hospitals, radiology 
rooms, and operating rooms. The nature of these places requires a floor type with some 
specifications that have the ability to resist bacteria to maintain a healthy and safe 
surface. Our Vinyl floorings characterize by their high resistance to static electricity and 
high friction ratio. We provide these floorings in the form of Rolls in several colors to suit 
different tastes.

الأشعة وغرف  والمستشفيات  والعيادات  الطبية  المراكز  لاستخدامات  مخصص  المستشفيات   فينيل 
على وقدرته  خاصة  بمواصفات  يتمتع  أرضيات  نوع  تتطلب  الأماكن  هذه  فطبيعة  العمليات،   وغرف 
 مقاومته البكتيريا للمحافظة على سطح صحي وآمن ومقاومة الكهرباء الساكنة ونسبة الاحتكاك العالي،

يتوفر لدى أرضيات جير فلور وتارقت عدة ألوان تناسب مختلف الأذواق، وتتوافر على شكل رولات

Vinyl hospitals

فينيل المستشفيات
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Wood parquet flooring (slide system)
The wood parquet consists of four layers. The first layer ensures the straightness and 
durability of the parquet. Second layer is a heat-insulating layer. The third layer is a 
colored layer that is decorated with various designs.  Finally, the outer and fourth layer 
is transparent that protect the parquet pieces. We use various types of wood in the 
parquet industry such as walnut, pine, mahogany, etc. Mahogany is considered one of 
the finest and most valuble woods. Our Vinyl parquet flooring has multiple thicknesses 
as desired and with  10-year warranty against water and moisture. We provide a  
removable click system as well. Its composition has the advantage of not changing the 
color in areas near the windows due to sunlight. The materials have no odor because of 
the high quality used. We provide hygiene and antibacterial certified flooring. 

أرضيــــات الباركيــــــه الخشـــــب( نظام الشرائح)
 يتكون الباركيه من أربع طبقات حيث تكون الطبقة الأولى لضمان استقامة ومتانة الباركيه، والأعلى منها
 طبقة عازلة للحرارة، أما الطبقة الثالثة فهي طبقة ملونة ومزخرفة بتصاميم مختلفة، والطبقة الخارجية
 عبارة عن طبقة شفافة لعدم تلف قطع الباركيه، وتستخدم أنواع من الأخشاب في صناعة الباركيه مثل
باركيه أرضيات فينيل  أجود وأغلى الأخشاب.  يعتبر من  الذي  الماهوجني   الجوز والصنوبر وغيرها وكذلك 
والرطوبة نظام كليك قابل المياه  10 سنوات ضد  الرغبة والاستخدام ضمان   بسماكات متعددة حسب 
للمادة رائحة  الشمس وعدم وجود  أشعة  النوافذ بسبب  اللون قرب  تغير  بعدم  ويمتاز  والتركيب   للفك 

بسبب نوعية المواد المستخدمة مع شهادات صحية ومقاوم للبكتيريا

شركةرمز التطور للتجارة
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Safe flooring for school, Kids Nursery, 
and children
We provide the best type of vinyl floors intended for nurseries, schools, children, and 
people with special needs. Taking into consideration the nature of these places that 
requires a special type of flooring with a high percentage of safety and quality to reduce 
injuries in these places. The floors of the Gerflor group are available in the form of rolls 
and slides, in several colors to suit different tastes, and in different sizes.

أرضيات المدارس والروضات والأطفال الآمنة
وذوي والمدارس  والحضانات  للأطفال  المخصصة  الأرضيات  لاستخدامات  الفينيل  أنواع  أفضل   يعتبر 
والجودة الأمان  عالية من  بنسبة  تتمتع  أرضيات  نوع  تتطلب  الأماكن  الخاصة، فطبيعة هذه   الاحتياجات 
 فهي تقلل من الإصابات في هذه الأماكن وخاصة في المدارس والحضانات، يتوفر لدى أرضيات جير فلور

.وتارقت عدة ألوان تناسب مختلف الأذواق، تتوفر على شكل رولات وشرائح بمقاسات مختلفة

شركةرمز التطور للتجارة
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الملاعب(العشب الصناعي)
المسطحات ولتزيين  الرياضية  الملاعب  لاستخدامات  الصناعي  العشب  أرضيات  من  كبيرة  مجموعة   لدينا 
المنتج واللون ونعومة الملمس، وقد قمنا بتقليد  الخضراء، حيث صنعت بأفضل جودة من حيث خصائص 

العشب الطبيعي تماما

Playground 
We have a large selections of artificial grass floors for sports fields and for decorating 
green areas. We make these floors totally with the best quality in terms of product char-
acteristics, color, and softness of texture, imitating natural grass.

شركةرمز التطور للتجارة
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The stadium (sports vinyl)
Sports vinyl is considered the best type of vinyl for gym, fitness and Zumba exercis-
es flooring. Our floorings are suit the nature of these places that require a type that 
has a high percentage of safety, softness, and quality. they reducing the injuries of 
falling in these places. The Evolution Icon Trading Company provides these floorings 
in the form of rolls and slides that are suitable floors for gyms in several colors.

الملاعب (الفينيل الرياضي)
الرياضية وصالات ممارسة الرياضي أفضل أنواع الفينيل لاستخدامات أرضيات الصالات   يعتبر الفينيل 
من عالية  بنسبة  يتمتع  أرضيات  نوع  تتطلب  الأماكن  هذه  فطبيعة  الزومبا،  وتمارين  البدنية   اللياقة 
 الأمان والليونة والجودة فهو يقلل من الإصابات في هذه الأماكن، يتوفر لدى شركة رمز التطور عدة
مناسبة أرضيات  هي  أيضا  كما  وشرائح  رولات  شكل  على  وتتوافر  الأذواق،  مختلف  تناسب   ألوان 

للصالات والجيم

12 شركةرمز التطور للتجارة11
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Playground (gym floors)
Gym floors are rubber floors that have different thicknesses, depending on the use 
and the weight loaded on them. They can withstand heavy weights and shocks/hits. 
They also have a high ability to repelling the water, which makes it easier to clean 
and dry. These floors are easy to cut as well. We provide monochromatic and multi-
chromatic floorings that are mixed with colored granules.

المحمل عليها، تستطيع أرضيات مطاطية تتمتع بسماكات مختلفة حسب الاستخدام والثقل   وهي 
 تحمل الأوزان الثقيلة والصدمات الناتجة عن ارتطام وإسقاط الأجسام الثقيلة عليها كما تتمتع بقابلية
بألوان والتركيب وتتوافر  القص  تنظيفها وتجفيفها أسهل وهي سهلة  يجعل  الماء مما  لطرد   عالية 

 أحادية أو أحادية ممزوجة بحبيبات ملونة

الملاعب(أرضيات الجيم)

شركةرمز التطور للتجارة
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خدماتنا
Our services

الاستشارة
Consultation

إدارة المشاريع

التوثيق ومراقبة الجودة
Documentation & 
quality control

Maintainance & 
after-sales services 

التوريد والتركيب
Supply & installation

On-site planning, design
,and programming

 التخطيط والتصميم
 وبرمجة المهارات

في الموقع

خدمات ما بعد البيع
والصيانة

Project management

01

02

03

05

06

04
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مشروع وزارة الدفاع(مركز التدريب)
The Ministry of Defense (Training Center) project

مشاريع المؤسسة العامة للتدريب المهني والتقني
The Vocational and Technical Training Corporation project

مشروع شركة تطوير المباني
The building of the Development Company project

مشروع وزارة التعليم
The Ministry of Education project

مشروع جامعة الجوف مشروع جامعة المجمعة
Al-Jouf University project Majmaah University project

مشروع مستشفى الملك فيصل التخصصي
King Faisal Specialist Hospital project

مشروع فندق الموفينبيك.
The Movenpick Hotel project

مشروع الملك عبد الله لمقرات المؤسسات الأمنية
King Abdullah for the headquarters of security institutions project

مشاريع مجموعة فنادق بودل
The Poodle Hotel Group project

مشروع فندق سويس إن
The Swiss Inn Hotel project

مشروع فندق إنترسيتي
Intercity Hotel project

مشروع مدينة الملك فهد الطبية
King Fahad Medical City project

مشروع مدينة المير سلطان للخدمات الإنسانية
Mir Sultan City for Humanitarian Services project

مشروع مسجد الأمير طلال بن عبد العزيز
Amir Talal bin Abdulaziz Mosque project

مشروع جامعة الملك سعود
King Saud University project

مشروع جامعة الأميرة نورة
Princess Noura University project

مشروع مبنى الجمارك السعودية
Saudi Customs building project

مشروع السفارة الإسبانية بالرياض
Spanish Embassy project in Riyadh 

مشروع هيئة تطوير مدينة الرياض
Riyadh City Development Authority project

مشروع وزارة الشئون الإجتماعية
The Ministry of Social Affairs Project

مشاريع أكثر من 40 مستوصف داخل المملكة
More than 40 clinics projects in the kingdom

تنفيذ أرضيات أكثر من 30 مسجد داخل المملكة
More than 30 mosques projects in the kingdom 

مشاريع الفلل والقصور الخاصة
Private villas and palaces

من مشاريعنا
Some of our Projects
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شركاؤنا
Our partners
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شهادات التوصية
Recommendation Certificates

Company Certificates
 شهادات الشركة
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Contact us 
للتواصل معنا
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www.evoicon.com

wael@evoicon.com

059 4177 766

الرياض - حي الملز - شارع جرير
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